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L'alcalde diu que s'ha ridiculitzat el Consistori 

fu'AJuntament de GarrigueBa tomara 
i promoure la subhasta de finques 

J .L PONCE/ 
corresponsal 

Garriguella.— L'alcalde de Garri-
juella, Josep García, acusa de 
'{maniobra política» que el De-
-jartamént de Governació de la 
Generalitat hagi recomanat la sus-
jensió de la subhasta de les sis 
; inques que havia p ' o m o g u t 
jquest AJuntament i creu que s'ha 
aprofltat aquesta recomanació per 
^<ridiculitzar el Consistori». Jo
sep García es mostrá totalment 
contrari a la decisió de la Generall-
tdt de la suspensió de la subhas, ja 
^ue «és totalment tendenciós 
considerar que aquést AJunta
ment hagi pogut incórrer dins 
d'una il . legalitat en benefici 
d'uns tercera, com s'ha donat a 
s'jposar, ja que seria tirar pedrés 
a! nostre propi terrat». L'Ajunta-
ment havia aprovat fer la subhasta 
eñ una sessió plenária en la qual 
«¡s dos regidors de CIU, a l'oposi-
ció, varen abandonar el saló de 
sessions en considerar que el preu 
flxat de les finques era inferior al 
que i 'empresa promotora del 
camp de golf pagava a la resta de 
oropietaris. L'Ajuntament garri-

guellenc replicará la decisió de Go
vernació amb la redacció d'un es-
crit en el qual es fa constar, 
segons García, «que la vóluntat 
política d'aquest AJuntament és 
tornar a promoure a curt termini 
aquesta subhasta, ates que les 
finques son registradas a nom 
del municipi». Per aquest motiu, 
l'Ajuntament de Garriguella creu 
que la Generalitat ha obrat amb 
«temeritat i precipitació», asse-
gurant que ha fet el joc ais detrac-
tors de l'Ajuntament garriguellenc. 
Josep García ha afirmat que mal-
grat la valorado previa deis servéis 
territorials d'administració local, 
l'Ajuntament es va decantar per la 
que, féu un administrador de la 
propietat, que, segons García, son 
«mes coneixedors deis preus en 
qué son valorades actualment 
aqüestes finques». L'alcalde de 
Garriguella assegurava que l'Ajun
tament no necessita cap autoritza-
ció per fer la subhasta perqué es-
tan avalats per la llei i que atenent 
la vóluntat de consens del Consis
tori «no es renunciará a fer la 
subhasta, ja que els diners els 

-necessitem per fer millores». 

L'equip de govern de Ma^anet aprova 

fer fora la secretaria del Consistori 
MONTSE ESTEBA/ 

corresponsal 
Macanet de la Selva.— El pie de 

l'Ajuntament de Macanet de la 
Selva va aprovar, amb els vots en 
contra deis grups de l'oposició, la 
revQcació de la placa de secretaria 
i interventora de TAjuntament, 
ocupada per Maria Teresa Salabri-
gues. Aquesta decisió, segons l'al
calde Antoni Guiñó, «és produVda 
per un problema que no és nou 
d'ara, sino que ve de temps en-
rera, ja que aquesta persona 
també havia tingut problemes 
amb els anteriora alcaldes». 

L'alcalde assegura també que 
Salabrigues «éa Una persona que 
no s'adapta amb el grup polític 
de govern de l'Ajuntament, a 
mea que fa moltes faitea d'aaai- . 
téncia per problemes personáis, 
que repercuteixen en la bona 
marxa de l'Ajuntament», i afe-
geix que «s'havia de prendre una 
decisió drástica per solucionar 
aquest problema que es s'eatá 
arroaaegant ja fa anya». 

Actualment, Maria Teresa Sala
brigues no exercia com a secreta
ria de l'Ajuntament perqué havia 
demanat un permís per realitzar un 
curset d'administració local, que 
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acaba el dia trenta-u d'aquest 
mes. Malgrat tot, en el pie de di-
vendres, en qué es va tractar la 
seva revocado, va ser-hi present 
com a secretaria, fet que va pro
vocar moments de molta tensió. 
L'alcalde de Macanet ha manifes-
tat, sobre aquest punt, que «no 
entenc el seu comportament, ja 
que, si estava de permís per rea
litzar aquests cursos, no tenia 
per qué venir al pie». 

L'actual secretaria, en el decurs 
del pie municipal que va prendre 
aquesta decisió contra ella, va vo-
ler llegir un comunicat, pero Guiñó 
va aixecar la sessió sense perme-
tre-li fer-ho. Salabrigues, pero, el 
va llegir un cop acabat el pie. 

Els grups de l'oposició de Maca
net, Grup d 'Acció Municipal i 
Grup d'lndependents, van votar 
en contra d'aquesta revocado per 
no compartir aquesta decisió de 
l'equip de govern. Per Antoni Gui
ñó, «l'oposició ens critica peí sol 
fet d'estar a l'oposició, pero, 
d'altra banda, cree que el poblé 
de Macanet ens hauria d'agrair 
aquesta decisió, ja que ell éa el 
que paga, tant económicament 
com amb les repercuaaions, una 
mala geatió». 

L'alcalde de SUS va 
convocar una 
assemblea popular 
informativa 

JAUME/ 
corresponsal 

Sils.— L'alcalde de Sils, Joa-
quim Rovira, va convocar la po-
blació, divendres passat, per 
aclarir la desinformació que, se
gons l'Ajuntament ha provocat 
el full informatiu elaborat peí 
Grup d'lndependents del consis
tori, que tractava els temes de la 
sol.licitud per construir un col-
lector i la modificado de la con-
tribució urbana. Rovira va anar a 
la reunió acompanyat per un téc-
nic d'hisenda, l'encarregat deis 
treballs catastrals i un membre 
de l'oficina técnica de la Junta 
d'aigües. 

El técnic d'hisenda va explicar 
com s'havien realitzat les valora-
cions fetes a les finques, i aclarí 
les preguntes que li realitzaren el 
centenar d'assistents a l'acte. 
•Per la seva banda, l'alcalde asse
gura que interessava que es 
construís aviat el col.lector, i que 
no costaría res a l'Ajuntament. 
En aquest sentit, Bali Serena, 
técnic del projecte, va explicar 
que el seu cost seria de vint-i-
vuit milions de pessetes. 

S'evitaran els problemes ais minusválids 

Olot suprimirá barreras arquitéctoniques 
en la construcció deis edif ícís públícs 

DdeG 
Olot.— L'Ajuntament d'Olot 

s'ha compromés a suprimir totes 
les barrares arquitéctoniques en la 
construcció deis diferents edificis 
públics de la ciutat, i a obligar 
també les empreses privades que 
les suprimeixin, si la construcció 
ha de teñir una utilitat pública. 

L'associació Mifas, en el decurs 
d'una campanya que ha iniciat so
bre aquest tema, exposá els greus 
perjudicis que suposen aqüestes 
barreres per' ais minusválids flsics, 
peí fet qué bloquegen la seva ple
na integrado en l'estructura soci
al. 

D'altra banda, Mifas assenyala 
que, en materia de treball, s'ha 
donat un avene important, pero 
que encara falta molt per fer. Se
gons aquesta associació, una de 
les assignatures pendents en 
aquests moments és l'adaptació 
deis vehicles de transport públic a 
les necessitats deis minusválids, 
tot i ser conscients que difícilment 
pot resultar rendible un transport 
públic específícament destinat ais 
que pateixen defectes físics. En el 
decurs d'una jornada celebrada a 
Olot per tractar aquesta problemá

tica, es va plantejar la possibilitat 
de posar en funcionament, a ciu-
tats com Olot, dos taxis expressa-
ment condicionats per poder ser 
utilitzats per minusválids. 

Aquesta jornada organitzada 
per Mifas comptá amb el suport 
de l'lnstitut Cátala d'Assisténcia i 
Servéis Socials i del reial Patrona
to de prevención y atencfón a per
sonas con minusvalía, i hi han par-
ticipat, entre altres, l'arquitecte 
Llorenc Panella, cap deis servéis 
de planejament de l'Ajuntament 
olotí; el també arquitecte Xavier 
Garda, membre de la comissió per 
a la supressió de barreres arquitéc
toniques de la Generalitat; Enríe 
Rovira, estudiant d'arquitectura i 
expert en el tema; Pere Tubert, 
president de Mifas, i Mía Ángeis 
Treserras, directora general de l'l-
CASS. L'entitat organitzaijora té 
delegacions a Olot, Girona i Figue-
res, i és possible que se n'obrin a 
les localitats de Ripoll i Puigcerdá. 

En l'actualitat, Mifas treballa 
també el camp universitari, per tal 
d'íntentar que l'accés a aquest tí-
pus d'estudis superiors no resulti 
discriminatori per al col.lectiu que 
defensa. 

És la primera que té Uoc al municipi 

Els Amícs de Bas i de Besalú celebren una 
assemblea conjunta avui a la Valí de Bas 

"e lé fon 20 13 61 

DdeG 
Valí de Bas.— Els Amics del 

Vescomtat de Bas celebraran la 
seva dotzena assemblea avui diu
menge, conjuntament amb la tren-
tena trobada general que porten a 
termé els Amics de Besalú i el seu 
comtat. Aquesta és la primera re
unió conjunta d'aquest tipus que 
té lloc al municipi de la Valí de 
Bas! Els actes, pero, s'iniciaren de 
fet ahir dissabte amb la inaugura
do d'una exposició que recull un 
seguit d'animals naturalitzats, a la 
casa-museu de la Rectoría de la 
localitat. L'exposició oberta ahir al 
públic és propietat de Bartomeu 
Pairó. 

D'altra banda, també ahir va te
ñir lloc un concert popular, que ya 
anar a carree de la cobla-orquestra 
Selvatana. Tanmateix, els actes 
mes rellevants de les dues assem-
blees se celebraran avui diumen
ge, a partir de les dotze dej mig-
dia, ais locáis de la Rectoría, on 
poc abans s'hauran llíurat els pré-
mís ais participants guanyadors 
del VI Concurs de pintura de la 
víla. 

En el decurs de l'assemblea con
junta d'aquestes dues associa-
cíons, és previst que Joan Pagés 

"pronunciará una conferencia que 
versará sobre la Majestat de Sant 
Esteve de Bas. 
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